

τηλεπεριοδικό

«Ποιός άνεμος φύσηξε άραγε στο κανάλι του NEW CHANNEL και δεν προβλήθηκε τελικά το νέο τηλεπεριοδικό ποικίλης ύλης με τον τίτλο "Αέρηδες"», *ΜΕΣΗΜΒΡΙΝΗ*, 2-12-1991, σελ. 23.

«Τα πάνω κάτω ήρθαν πάλι στην ΕΡΤ και μέσα στην σύγχυση αναβάλλεται η καθημερινή μετάδοση του περίφημου αυτού τηλε-περιοδικού της ΕΤ-1 για να προετοιμαστεί καλύτερα...», *ΤΗΛΕΜΑΧΟΣ, Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 3-3-1992, σελ. 13.

«Ο "Ισοβίτης" του Αρκά ξεκινά σήμερα την τηλεοπτική του καριέρα στην ΕΤ-1, σαν οπισθόφυλλο του τηλεπεριοδικού "Επαφές"», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 10-3-1992, σελ. 55.

«Υποτίθεται ότι οι υποψηφιότητες επιλέχθηκαν από το κοινό της "Ραδιοτηλεόρασης" και όχι όλο, καθώς εψήφισε ένα μικρό μέρος, μάλλον εκείνο που δελεάστηκε από το αυτοκίνητο και το ταξίδι, που υποσχόταν στους συμμετέχοντες στην ψηφοφορία το τηλεπεριοδικό», Π. Δ., *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 13-5-1992, σελ. 13.

«Τα τηλεπεριοδικά διεθνώς ωφελήθηκαν από την τηλεοπτική έκρηξη. Κι αυτό φαίνεται από την σημαντική αύξηση όχι μόνο των κυκλοφοριών, αλλά και του αριθμού των τίτλων τους. Όμως, λόγω του πλήθους των καναλιών δεν μπορούν να προσφέρουν πλήρεις οδηγούς των προγραμμάτων ούτε να φιλοξενήσουν όλα τα κανάλια», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 30-3-1997, σελ. 26.

τηλεπληροφορία

«Τηλε-πληροφορίες στις εφορίες για το Ε9», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 22-2-1997, σελ. 51.

«Με άπειρα επίγεια και δορυφορικά ψηφιακά κανάλια, με υπηρεσίες τηλεαγορών και τηλεπληροφοριών, τα σπίτια πρέπει να μας προσφέρουν ένα απλό και εύκολο κανάλι στο οποίο να ρέουν όλα τα προγράμματα», *ΤΟ ΆΛΛΟ ΒΗΜΑ*, 20-9-1998, σελ. Γ24/44.

τηλεποδοσφαιρικός

«Το κουβάρι των τηλεποδοσφαιρικών σχέσεων και συμφερόντων έχει όμως "αρχή και τέλος", αρκεί κάποιος να το ξετυλίξει», Κ. Τσαούσης - Λ. Χαραλαμπίδης, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 28-9-1997, σελ. 81 Α65.

τηλεπροξενιό

«Το άλλο νέο φρούτο της περασμένης τηλεοπτικής περιόδου ήταν οι εκπομπές τηλεπροξενιών "Χρυσό κουφέτο" (Star) και "Λογοδοσμένοι"...", *ΤΑ ΝΕΑ*, 5-12-1997, σελ. 31.

τηλεπώληση

«Πρόστιμο για τηλε-πωλήσεις και αίτημα για δίωξη. Με "ΚΡΑΧΤΗ" αυτοκίνητα, τηλεοράσεις, διάφορα δώρα και ταξίδια προωθούνται πωλήσεις

από απόσταση (μέσω ταχυδρομείου ή τηλεόρασης) που καταλήγουν συνήθως σε εκμετάλλευση του καταναλωτή», *ΤΑ ΝΕΑ*, 25-2-1997, σελ. 54.

τηλεργαζόμενος

«Σήμερα, το σχήμα αυτό δεν αποδίδει, διότι οι μέθοδοι αύξησης της παραγωγικότητας έχουν τροποποιηθεί, εξ ου και η εμφάνιση της ημιαπασχόλησης, της εποχικής πρόσληψης, η χρησιμοποίηση συμβούλων, οι αυτοαπασχολούμενοι και οι τηλεργαζόμενοι», *THE OBSERVER, Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 12-10-1997, σελ. 59.

τηλεργασία

«Προτείνουμε την εισαγωγή στο Δημόσιο δύο θεσμών: ο πρώτος αναφέρεται σε εργασία από το σπίτι, τηλεργασία, με σύγχρονη μείωση των αποδοχών κατά 20%», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 22-2-1998, σελ. 72.

«Τηλεμαθήματα και τηλεεργασία. Ελληνικά για ξένους με πρότυπο πρόγραμμα και εργασία από το σπίτι», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 27-5-1998, σελ. 1.

τηλεσύγκλιση

«Βήματα προς την τηλε-σύγκλιση. Πράσινη Βίβλος για την τεχνολογική συνύπαρξη τηλεπικοινωνιών, Πληροφορικής και ΜΜΕ», Ρουμπίνα Σπάθη, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 1-2-1998, σελ. 61.

τηλεσυμβούλιο

«Στις προηγμένες χώρες καρδιογράφημα, ακτινογραφίες ή τομογραφίες μεταδίδονται σε χρόνο μηδέν από τη μία άκρη στην άλλη, ο γιατρός τις εξετάζει και... τηλεφωνεί στον ενδιαφερόμενο τη διάγνωση αφού προηγουμένως έχει συγκαλέσει "τηλεσυμβούλιο" για την περίπτωση!», *ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ*, 30-12-1993, σελ. 125.

τηλεσυνδιάσκεψη

«Ταυτόχρονα η ζήτηση για τις πιο πάνω υπηρεσίες αυξάνεται δραματικά με την πάροδο του χρόνου. Απαιτήσεις όπως η δυνατότητα τηλεσυνδιασκέψεων, μεταφοράς πληροφοριών και εικόνων, υπηρεσίες βάσεων δεδομένων και επικοινωνίας ηλεκτρονικών υπολογιστών, αυξάνονται συνεχώς», *ΤΑ ΝΕΑ*, 13-9-1991, σελ. 36.

τηλεσυνεδρίαση

«Τηλεσυνεδρίαση: προχωρεί κι ο ΟΤΕ. Με την "Τηλεσυνεδρίαση", που εκθέτετε στο δημοσίευσμά σας, είναι συναφής μία νέα υπηρεσία που ήδη παρέχεται από πολλές τηλεπικοινωνιακές υπηρεσίες στο διεθνή χώρο με